
Voorwoord SG Tabor

Tien jaar Tabor!
Je zou zeggen dat tien jaar eigenlijk te kort is om er uitgebreid bij 
stil te staan. Daarvoor moet je toch minstens aanspraak kunnen 
maken op vijfentwintig jaar… En het lijkt zelfs aanmatigend als je 
het Tabor-jubileum vergelijkt met de 650 jaar die onze stad Hoorn in 
2007 gaat herdenken. Toch deden we het wél, vanuit de optiek dat 
déze tien jaar ook tien bijzondere jaren zijn geweest. In ieder geval 
voor alle mensen die in deze jaren bij de school betrokken zijn ge-
weest. Zij hebben de weemoed gevoeld, toen ze hun zelfstandig-
heid verloren en opgingen in een fusieschool. Zij hebben veelal de 
vertrouwde omgeving moeten opgeven en moeten wennen aan 
een andere plek, aan nieuwe gezichten aan andere gewoonten. 

Maar zij brachten ook een veelheid aan ingrediënten mee die de 
smaak hebben bepaald van wat Tabor nu is: een bruisende school 
met warme aandacht voor wie het nodig heeft en met ruime kansen 
voor ieder die dat wil. Zonder dat de specifieke eigenschappen van 
de locaties verloren gaan, zal de gemeenschappelijke Tabor-koers 
steeds meer de richting aangeven naar onze toekomst. Een ambi-
tieuze toekomst, waarin leerlingen en personeelsleden zullen er-
varen dat het goed is om voor Tabor te ( blijven) kiezen. Dat heb-
ben we dit jaar willen benadrukken. Met een locatieoverstijgend 
en spectaculair feest voor al onze leerlingen. Met een wervelend 
personeelsfeest voor álle collega’s en hun partners. Met de instel-
ling van de Tabor Innovatieprijs en met een prachtig jubileumboek, 
waarin de verbondenheid tussen de stad Hoorn en Tabor tot uiting 
wordt gebracht.

Tien jaar Tabor. Het is het vieren waard!
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